
OBEC ŠKVOŘETICE 

 

Zápis z 20. zasedání zastupitelstva obce (ZO) Škvořetice konaného 
dne 26.11. 2020 

 
 

Přítomni: Vojtěch Rosina, Josef Hora, Kateřina Schaffarzová, Petr Šavrda, Jaroslav Chlanda, Josef Ředina 

 

Omluveni: Jiří Hrouda (přišel během diskuze v 18:45, silniční zácpa), Anton Murárik, František Kraml 

 

Přítomní občané: L. Krejčí, P. Habada (přišel později) 

                                                                       

Přítomno: 6 členů (z celkového počtu 9 členů ZO), zastupitelstvo je usnášeníschopné 

 

 

Zasedání zastupitelstva obce Škvořetice bylo zahájeno v 18.00 hodin starostou obce Jaroslavem Chlandou.  

Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „zákon“). Informace o místě, době a navrženém programu 

připravovaného zasedání zastupitelstva podle § 93 odst. 1 zákona byla na úřední desce obce zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní. 

 

Program: 

 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání zastupitelstva 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva 

4. Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace 

5. Seznámení s rozpočtovým opatřením 9, 10 /2020 

6. Zadání výzvy pro veřejnou zakázku na Projektové a inženýrské služby Pacelice- vodovod 

7. Výběr dotované akce z Programu obnovy venkova Jihočeského kraje na r. 2021 

8. Schválení Směrnice č.1/2020 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

9. Žádost P. Habady o umístění vodoměrné šachty v objektu č.p. 45 

10. Diskuse 

 

 

 

ad 1 a 2/ 

Starosta Jaroslav Chlanda zahájil zasedání, přivítal přítomné, seznámil je s programem a rozšířením 

programu o body: 

     8) Schválení Směrnice č.1/2020 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

     9) Žádost P. Habady o umístění vodoměrné šachty v objektu č.p. 45 

 

Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Schválení programu a jeho rozšíření o bod 8) a 9) bylo jednomyslně přijato ZO. 

 

Starosta obce navrhl zapisovatele Josefa Horu, ověřovatele zápisu Vojtěcha Rosinu a Kateřinu 

Schaffarzovou. Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 



 

ad3/  

Kontrola unesení z minulého zasedání zastupitelstva: 

Kontrola byla provedena bez výhrad.  

 

 

ad 4/  

Zpráva o průběhu stavby ČOV, vodovodu a kanalizace: 

Práce na stavbě ČOV, vodovodu a kanalizace jsou ukončeny (drobné nedodělky jsou průběžně řešeny 

s firmou KDS), připravují se podklady pro kolaudační řízení. 

 

 

ad 5/  

Seznámení s rozpočtovým opatřením 9, 10 / 2020: 

Starosta seznámil ZO s podobou rozpočtových opatření 9, 10 /2020. 

 

 

ad 6/  

Zadání výzvy pro veřejnou zakázku na Projektové a inženýrské služby Pacelice - vodovod: 

Starosta navrhl zadat výběr dodavatele na projektovou dokumentaci firmě, která provede výběrové řízení. 

 

Návrh usnesení: ZO souhlasí s provedením výběrového řízení na Projektovou dokumentaci Pacelice – 

vodovod externí firmou. 

 

Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 98/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 7/  

Výběr dotované akce z Programu obnovy venkova Jihočeského kraje na r. 2021: 

Starosta navrhl požádat o dotaci na 5 informačních radarů (3 do Škvořetic a 2 do Pacelic). L.K. a P.H. měli 

připomínku, že info-radary nic neřeší, lepší by byly zpomalovací semafory nebo radary, které umožňují 

vybírat pokuty. Starosta zjistí do příštího zasedání ZO, jaké jsou orientační ceny a jaká je realizovatelnost 

výše uvedených možností. Také ostatní zastupitelé mají ještě možnost přijít do příštího zasedání ZO 

s dalšími návrhy na případné dotované akce. 

 

 

ad 8/  

Schválení Směrnice č.1/2020 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu: 

Starosta požádal ZO o schválení nové Směrnice č.1/2020 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu, 

která nahradí starou směrnici č.1/2007. 

 

Návrh usnesení: ZO schválilo novou Směrnici č.1/2020. 

 

Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 99/2020 bylo schváleno. 

 

 

ad 9/  

Žádost P. Habady o umístění vodoměrné šachty v objektu č.p. 45: 

Starosta obce seznámil ZO s doporučením projektanta a stavebního dozoru neumisťovat vodoměrnou šachtu 

v č.p. 45. Projektant a stavební dozor doporučují umístit šachtu na konci vodovodního řádu u čerpací stanice 

ČS 1. 

 



Návrh usnesení: ZO zamítlo žádost P. Habady o umístění vodoměrné šachty v objektu č.p. 45 a rozhodlo o 

umístění budoucí vodoměrné šachty na konci vodovodního řádu u čerpací stanice ČS 1. 

Hlasování: pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 

Usnesení č. 100/2020 bylo schváleno. 

 

 

 

ad 10/  

Diskuze: 

Starosta: P. Habada požádal o povolení k poražení 3 suchých dubů na PK 747 (1 dub) a PK 748/1 (2 duby) 

           ZO: Povolení k porážení stromů je v kompetenci starosty obce. 

           Starosta zkontroluje stav výše zmíněných 3 dubů a pak rozhodne. 

 

Starosta: P. Habada požádal o uzavření písemné dohody mezi vlastníky č.p.45 a obcí Škvořetice o finanční 

spoluúčasti na vodovodní přípojce (schváleno na základě usnesení ZO Škvořetice č.89/2020 ze 7.5.2020), a 

dále žádá obec o finanční spoluúčast i na kanalizační přípojku. 

           ZO: O finanční spoluúčasti už jsme jednou rozhodli 7.5.2020 a nebudeme se k tomu stále vracet. 

           Starosta zjistí, zda je obec povinna písemnou dohodu uzavírat. 

 

Starosta: P. H. si stále ještě neodvezl z obecního lesa v březnu vytěžené dříví. 

          P. H.: Dříví si odveze co nejdříve. 

 

P.H. + L.K.: Výhrady k Bubeníčku, v Bubeníčku se lže a píšou pitomosti! 

P. H.: Je možné se vyjádřit v Bubeníčku k Zápisu z 19. zasedání ZO, který byl otištěn v posledním 

Bubeníčku? 

            Starosta: Možné to je, ale Bubeníčka vydává Obec, má za jeho obsah odpovědnost, takže si 

vyhrazuje právo na kontrolu příspěvků, aby se v případných externích příspěvcích nevyskytly urážky, 

neověřené informace apod. V reakci na poznámku, že se v Bubeníčku lže, starosta poukázal na skutečnost, 

že část jeho obsahu je zápis zasedání ZO (nebo jeho výtah), který je podepsán ověřovateli zápisu a starostou 

(místostarostou). 

 

L. K.: Zopakoval, že nájem za KD je směšný. Když se na minulém zastupitelstvu mluvilo o možném novém 

výběrovém řízení na pronájem obecní hospody, tak proč se nevyhlásí nové výběrové řízení i na pronájem 

KD? 

           ZO: Není problém v budoucnosti vypsat i nové výběrové řízení na pronájem KD, v současné době je 

platná nájemní smlouva s J. H. 

 

L.K.: Proč probíhají utajené výjezdní zasedání ZO? 

          ZO: Nebyly to výjezdní zasedání, ale pracovní porady zastupitelstva v terénu. 

 

L.K.: Proč obec neřeší nepořádek v areálu ZOD? 

          ZO: Areál ZOD není ve vlastnictví obce. Areál vlastní p. Novák a ZOD je nájemce. S řešením starých 

ekologických problémů na soukromých pozemcích má obrovské problémy i stát, natož obec s 300 obyvateli. 

          L.K.: Proč nedat ZOD při uzavírání nových pachtovních smluv podmínku odstranění nepořádku v 

areálu ZOD? 

          Starosta: S ZOD je zatím celkem dobrá domluva, např. na doporučení ZO používají k dopravě do 

družstva cestu od hřiště k Pacelicím a nezatěžují (a neznečišťují) tak obecní silnici s novým asfaltem od 

návsi ke hřišti. 

          P.H.: A proč nemůže jezdit dopravní obsluha přes ves po nové silnici? 

          ZO: Protože provoz na této obecní silnici je omezen tonáží 3,5 tuny, protože to není přání pouze 1 či 2 

obyvatel, ale více obyvatel Škvořetic. 

 

P.H.: Co zahrnovaly vícepráce na kanalizaci ve výši 2.800.000,- Kč? Je možné vidět vyčíslení jednotlivých 

položek? 



           ZO: Byly to věci, které nebyly zahrnuty v projektu, dále výměna zeminy ve výkopech (tekuté písky) 

a věci, které si zadala obec nad rámec projektu.  

           Starosta: Vyčíslení nákladů na vícepráce je součástí dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo se zhotovitelem 

KDS-stavební, schváleno stavebním dozorem a MZe jako dotačním orgánem. 

 

L.K.: Funguje ČOV + kanalizace správně? Neodtéká více odpadní vody, než má? Netlačí se do kanalizace 

spodní voda? 

           Starosta: Množství vypuštěných odpadních vod je pravidelně zaznamenáváno, taktéž je pravidelně 

zaznamenáváno množství srážek. Nezaregistrovali jsme nic neodpovídajícího. Množství vypouštěných 

odpadních vod se zatím drží pod polovinou hodnoty maximálního povoleného množství a odpovídá i 

celorepublikovému průměru na obyvatele. S J. Horou jsme kontrolovali za deště v části obce kanalizační 

šachty a nezjistili jsme nikde zvýšený průtok. Na výskyt vody v některých vodovodních armaturních 

šachtách jsme upozornili zhotovitele KDS. 

 

L.K.: V Cehnicích mají termíny zasedání ZO vyvěšené na rok dopředu. Je to možné i u nás? 

           Starosta: Pokud vyvěsíme termíny na rok dopředu, je velká pravděpodobnost, že se budou měnit dle 

dispozic zastupitelů. Ze zákona je povinnost uskutečnit zasedání ZO nejméně jednou za tři měsíce a 

povinnost starosty je oznámit termín zasedání ZO s programem min. 7 dní předem, a to je dodržováno. 

Zpravidla se zasedání ZO koná každý třetí čtvrtek v měsíci, pokud to situace dovoluje. 

 

P.H.: Kdy se bude realizovat posílení a přeložení elektrické sítě do země firmou EON? 

           Starosta: Zopakoval vyjádření firmy EON, že realizace proběhne až po zimě. 

 

P.H.: Kdy bude kolaudace stavby ČOV, kanalizace a vodovodu? 

           Starosta: Zopakoval, že se připravují podklady pro kolaudační řízení. 

 

 

Zapsal:       Josef Hora 

Ověřil:       Vojtěch Rosina, Kateřina Schaffarzová 

Starosta:     Jaroslav Chlanda 


